
ПРОТОКОЛ 09 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ФАКУЛТЕТНИЯ СЪВЕТ НА ФЖМК, 
проведено на 9 май 2023 г. 

Присъстват: проф. д-р Веселина Вълканова – Декан, проф. д.н. Венцислав Димов, проф. д-р 
Грета Дерменджиева, проф. д-р Ефрем Ефремов проф. д-р Николай Михайлов, проф. д-р Светлозар 
Кирилов, доц. д-р Жана Попова доц. д.н. Мария Попова, доц. д-р Мила Серафимова, доц. д-р Милена 
Цветкова, доц. д-р Светлана Станкова, гл. ас. д-р Анета Милкова, студ. Ива Иванова, студ. Камелия 
Димова. 

Отсъстват: проф. д.н. Андреана Ефтимова (в командировка), проф. д-р Теодора Петрова, проф. 
д-р Тотка Монова (отпуск по болест), доц. д.н. Вяра Ангелова, доц. Георги Лозанов, (в отпуск), доц.  
д-р Дияна Петкова (в командировка), доц. д-р Мануела Манлихерова (в командировка), доц. д-р 
Орлин Спасов (отпуск по болест), студ. Диляна Стоянова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова обяви заседанието за открито – списъчен състав 23, редуцирани 
5 при кворум 12, присъстващи 14. 

Проф. д-р Веселина Вълканова предложи да бъде гласуван протокол № 07.  

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 12 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие протоколи № 08 от проведено заседание на Факултетния съвет. 

Проф. д-р Веселина Вълканова предложи следния дневен ред на членовете на Факултетния 

съвет: 

1. Доклади на Декана на ФЖМК; 
2. Избор на НЖ по обявен конкурс за професор по 3.5. ОКИН (Медийна екосистема);  
3. Избор на НЖ по обявен конкурс за доцент по 3.5. ОКИН (Дигитална комуникация на 

бизнеса); 
4. Избор на НЖ по обявен конкурс за главен асистент по 3.5. ОКИН (Телевизия);  
5. Разкриване на процедура за публична защита на дисертационен труд за присъждане на 

научната степен „доктор“  и избор на научно жури по 3.5 Обществени комуникации и 
информационни науки (Медии и комуникации – Редактиране); 

6. Доклади на зам.-деканите на ФЖМК; 
7. Доклади на ръководителите на катедри; 

8. Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, имате ли други предложения за включване в дневния 
ред; ако нямате, моля да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 12 
гласували „Против” - 0  

гласували „Въздържал се” - 0  
Дневният ред беше приет. 

По точка първа от дневния ред – Доклади на Декана на ФЖМК. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, започвам с първа точка – доклади на Декана. Преди 
всичко да Ви информирам за решенията на последния Академичен съвет, проведен на 26 април. Там 
бяха приети нашите доклади по САНК, които миналият път на Факултетен съвет ние обсъждахме и 
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гласувахме. Единият доклад е докладът за ОКИН „бакалавър“ и „магистър“, той вече е входиран в 
НАОА. Докладът за изпълнение на препоръките за програмната акредитация на докторската ни 
програма също е приет единодушно от АС. Както знаете, намираме се и в процедура по 
институционална акредитация на СУ - при това по нови критерии, така че аз съм изпратила на 
заместник-деканите и на председателите на комисии исканата информация със сроковете. От друга 
продължава нашата работа по програмната акредитация. В момента приключва събирането на 
доказателствата по критериите за двата доклади-самооценка. Сроковете са 12-15 май за всички 
доказателства. Аз се обърнах миналия път на ФС към Вас и с писмо инспекторите на катедри са Ви 

писали с молба да ни изпратите допълнителни списъци на публикации, проекти, обобщена 
научноизследователска дейност за последните 3 месеца. Това допълнително събиране на 
информация се наложи заради това, че Агенцията удължи срока за нашето професионално 
направление. Ние трябва да се съобразим с това и да допълним данните си за 
научноизследователската дейност. Ние по този критерии никога не сме имали проблеми, но все пак 
в полза за цялата колегия е да се представим още по-убедително. На миналото заседание 
определихме срокът за приключване на докладите за програмната акредитация да бъде 31 май, а 
обсъждането да е на 15 юни. Академичният съвет, за който се готвим, е на 28 юни. Надявам се, тогава 
да сме с двата доклада-самооценка. 

Друга информация, която искам да споделя с Вас е, че на последния АС бяха приети изменения 
и допълнения към критериите за атестиране на членовете на научно-преподавателския състав. Аз ги 

изпратих на проф. Ефтимова и на заместник-деканите за мнение. Надявам се проф Ефтимова да ни 
информира своевременно. Промените не са значителни - единствената промяна, която моля да имате 
предвид, че за атестациите признават само публикации, които са посочени с принадлежност на 
автора към СУ. Досега такова нещо не беше изискуемо за атестациите и моля да го имате предвид. 
Аз поисках гратисен период и сега ще видим дали ще влезе в Наръчника. Това са, колеги, докладите 
ми. И последно, ние поръчахме във връзка акредитацията три проучвания и те са готови. 
Проучванията са на мненията и оценките на студентите в ОКС „бакалавър“ в специалностите 
„Журналистика“, „Връзки с обществеността“ и „Книгоиздаване“. За „Комуникационен мениджмънт“ 
направихме проучване на студентското мнение съвсем скоро, когато се дипломира първият випуск.  

Второто проучване е на студентите в ОКС „магистър“ и третото е на работодатели относно 

качеството на обучение във ФЖМК. Хубаво е да ги обсъдим по катедри, така че ние ще ги публикуваме 
на сайта, моля, обсъдете ги, за да видим какви изводи можем да направим и как да подобрим 
обучението ва нашите студенти и докторанти.  

По точка втора от дневния ред – Избор на НЖ по обявен конкурс за професор по 3.5. ОКИН 
(Медийна екосистема). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред 
– избор на НЖ по обявен конкурс за професор по 3.5. ОКИН (Медийна екосистема). Ръководителят на 
катедрата проф. Петрова отсъства, така че доц. Станкова, заповядайте да прочетете доклада. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Колеги, нашата катедра се събра на свое заседание и предлага 
на Факултетния съвет на основание чл. 4 от Закона за развитието на академичния състав в Република 
България и конкурс, обявен в ДВ  бр.35 от дата 18.04.2023 г., за  заемане на академична длъжност 

„професор“ по професионално направление 3.5.Обществени комуникации и информационни 
науки (Медийна екосистема), да бъде утвърдено Научно жури за провеждане на конкурса в състав: 

Вътрешни членове: 
1. Проф. д-р Веселина Йорданова Вълканова - СУ 
2. Проф. д-р Николай Кирилов Михайлов - СУ 
3. Проф. д-р Тотка Иванова Монова - СУ 
4. Доц. д-р Мануела Миронова Манлихерова – СУ 

Външни членове: 
5. Проф. д-р Маргарита Йорданова Пешева – ВТУ 
6. Проф. д-р Илиана Павлова Колева - ВТУ  
7. Проф. д-р Росен Костадинов Стоянов - НБУ 

Вътрешна резерва: Доц. д-р Светлана Иванова Станкова - СУ 
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Външна резерва: Доц. д-р  Стела Константинова Ангова – УНСС 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 12 

гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет (научен съвет) утвърди Научно жури за провеждане на конкурс за 
заемане на академична длъжност „професор“ по професионално направление 
3.5.Обществени комуникации и информационни науки (Медийна екосистема).  

По точка трета от дневния ред – Избор на НЖ по обявен конкурс за доцент по 3.5. ОКИН 
(Дигитална комуникация на бизнеса). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Трета точка – избор на НЖ по обявен конкурс за доцент по 
3.5. ОКИН (Дигитална комуникация на бизнеса). Доц. Петкова е по Еразъм в чужбина, за това проф. 
Михайлов ще да ни запознае с този доклад. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Уважаеми колеги, на заседание на катедрата „Комуникация, 

връзки с обществеността и реклама“ се взе решение да предложи на Факултетния съвет на основание 
чл. 4 от Закона за развитието на академичния състав в Република България и конкурс, обявен в ДВ  
бр. 35 от дата 18.04.2023 г., за  заемане на академична длъжност „доцент“ по професионално 
направление 3.5.Обществени комуникации и информационни науки (Дигитална комуникация на 
бизнеса), да бъде утвърдено Научно жури за провеждане на конкурса в състав: 

Вътрешни членове: 
1. Проф. д-р Теодора Радоева Петрова-Иванова – СУ 
2. Проф. д-р Грета Николаева Дерменджиева – СУ  
3. Доц. д-р Дияна Петкова Петкова – СУ 

Външни членове: 

4. Проф. дсн Петранка Димитрова Филева – пенсионер  
5. Проф. д.н. Любомир Димчев Стойков – УНСС, пенсионер    
6. Проф. дсн Добринка Станчева Пейчева – ЮЗУ 
7. Доц. д-р Христина Атанасова Христова – ВТУ  

Вътрешна резерва: Доц. д-р Мила Иванова Серафимова – СУ  
Външна резерва: Доц. д-р Стела Константинова Ангова – УНСС 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 

отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 12 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет (научен съвет) утвърди Научно жури за провеждане на конкурс за 
заемане на академична длъжност „доцент“ по професионално направление 
3.5.Обществени комуникации и информационни науки (Дигитална комуникация на 
бизнеса). 
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По точка четвърта от дневния ред – Избор на НЖ по обявен конкурс за главен асистент по 
3.5. ОКИН (Телевизия). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, преминаваме към четвърта точка – Избор на НЖ по 
обявен конкурс за главен асистент по 3.5. ОКИН (Телевизия). Проф. Димов, заповядайте, първи 
доклад като ръководител катедра. Поздравления. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Благодаря. Катедра „Радио и телевизия“ предлага на 
Факултетния съвет на основание чл. 4 от Закона за развитието на академичния състав в Република 
България и конкурс, обявен в ДВ  бр. 24 от дата 17.03.2023 г., за  заемане на академична длъжност 

главен асистент по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и информационни 
науки (Телевизия), да бъде утвърдено Научно жури за провеждане на конкурса в състав: 

Вътрешни членове: 
1. проф. д.н. Венцислав Димов Димов – ФЖМК, СУ 
2. доц. д.н. Вяра Александрова Ангелова – ФЖМК, СУ 
3. доц. д-р Жана Тодорова Попова – ФЖМК, СУ 

Външни членове: 
4. проф. д.н. Петя Александрова Александрова – НБУ 
5. доц. д-р Светла Владимирова Цанкова – УНСС 

Вътрешна резерва: проф. д-р Теодора Радоева Петрова – Иванова – ФЖМК, СУ 
Външна резерва: проф. д.с.н. Петранка Димитрова Филева – пенсионер 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 12 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет (научен съвет) утвърди Научно жури за провеждане на конкурс за 

заемане на академична длъжност „главен асистент“ по професионално направление 
3.5.Обществени комуникации и информационни науки (Телевизия).  

По точка пета от дневния ред – Разкриване на процедура за публична защита на 
дисертационен труд за присъждане на научната степен „доктор“  и избор на научно жури по 3.5 
Обществени комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – Редактиране). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така пета точка – разкриване на процедура за публична 
защита на дисертационен труд за присъждане на научната степен „доктор“  и избор на научно жури 
по 3.5 Обществени комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – Редактиране). 
Проф. Ефремов, заповядайте. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов:  Благодаря. На свое заседание на катедра „Пресжурналистика и 
книгоиздаване“ от 02.05.2023 г. (Протокол № 9) членовете на катедрата на основание чл. 4 от Закона 

за развитието на академичния състав в Република България и успешно проведено предварително 
обсъждане на дисертационен труд са взели решение и предлагат на Факултетния съвет да бъде 
открита процедура за публична защита на дисертационния труд за присъждане на образователна и 
научна степен „доктор“ по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 
информационни науки (Медии и комуникации – Редактиране) на редовния докторант Ирина 
Владимирова Николова-Гъркова, с научен ръководител проф. д-р Ефрем Ефремов, на тема: 
„Трансформации и взаимни влияния на политическия и медийния дискурс в България. Тоталитарни 
и посттоталитарни речеви практики“. 
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Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да бъде утвърдено Научно жури, за 
провеждане на публична защита на дисертационния труд за присъждане на образователна и научна 
степен „доктор“, в състав: 

Вътрешни членове: 
1. проф. д-р Веселина Вълканова – ФЖМК, СУ 
2. проф. д-р Ефрем Ефремов – ФЖМК, СУ 

Външни членове: 
3. проф. д.н. Любомир Димчев Стойков - пенсионер 

4. доц. д-р Стела Константинова Ангова - УНСС 
5. доц. д-р Стефан Димитров Серезлиев - ВТУ 

Вътрешна резерва: проф. д-р Тотка Иванова Монова – ФЖМК, СУ 
Външна резерва: доц. д-р Юрий Петров Проданов - ШУ 

Секретар: Мариела Методиева Николова 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 

гласували „За” - 12 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет (научен съвет) утвърди Научно жури по 3.5 Обществени комуникации 
и информационни науки (Медии и комуникации – Редактиране) по процедура за 
публична защита на дисертационен труд за присъждане на научната степен „доктор“ 

По точка шеста от дневния ред – Доклади на зам.-деканите на ФЖМК. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така шеста точка – доклади на зам.-деканите на ФЖМК. 
При мен има депозиран писмен доклад от Проф. Михайлов. Заповядайте. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Благодаря Ви. Уважаеми колеги, моят доклад е свързан с една 

Национална научна програма „Млади учени и постдокторонти-2“. Тя е свързана с финансирането на 
избрани с конкурс колеги, които след определен срок от избора си трябва да представят съответния 
отчет. За целта беше избрана комисия в състав: проф. д-р Николай Михайлов (председател), проф. 
д-р Ефрем Ефремов, доц. д-р Светлана Станкова, проф. д-р Светлозар Кирилов, доц. д-р Симеон 
Василев, гл. ас. д-р Петър Айолов, докт. Благовест Илиев (представител на целевата група), назначена 
с Решение на ФС, протокол №11/28.07.2022 г. и заповед на Декана №47/29.07.2022 г., на 02.05.2023 
г. разгледа постъпилите отчети на тримата постдокторанти по Национална научна програма „Млади 
учени и постдокторанти-2“. В съответния срок тримата постдокторанти гл. ас. д-р Лора Симеонова 
Симеонова, д-р Росица Георгиева Филатова и д-р Цветелина Алексеева Джамбазова представих 
отчети съобразно изискванията, за това какво са извършили. 

Комисията сравни до колко отчетите съвпадат с предвидените и планираните дейности по 

проекта и финансирането и единодушно взе решение да приеме отчетите на постдокторантите за 
периода 08.10.2022 – 07.03.2023 г., както следва: 

Постдокторанти: 
1. гл. ас. д-р Лора Симеонова Симеонова 
2. д-р Росица Георгиева Филатова 
3. д-р Цветелина Алексеева Джамбазова 

И предлагаме членовете на Факултетния съвет, вземайки под внимание решението на 
Комисията, да приемат отчетите по програмата „Млади учени и постдокторанти-2“. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, проф. Михайлов и на цялата комисия, която е 
била ангажирана с тази дейност, изработката на критерии, обсъждане на проектните предложения 
и сега с тяхното отчитане. Имате ли изказвания, колеги 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 

отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие отчетите на постдокторантите по програмата „Млади учени и 
постдокторанти-2“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Доц. Станкова, заповядайте. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Благодаря, проф. Вълканова. Аз устно ще Ви докладвам, колеги. 
Във връзка с определянето на годишните такси на обучение срещу заплащане за учебната 2023-2024 
г. на новоприетите студенти в ОКС „магистър“ след друга образователно-квалификационна степен в 
разговори с много от Вас стигнахме до идеята да запазим тези таксите, но преди ФС по предложение 

на доц. Попова направихме съвет на ръководителите на магистърските програми и с едно 
изключение отново се обединихме около това да запазим таксите, а именно годишна такса за задочно 
обучение: 

‒ Специалност „Връзки с обществеността“ -  1500 лв.; 

‒ Специалност „Журналистика“ и „Книгоиздаване“ – 1300 лв. 

И за програмата ни, която е нова на английски език, се обединихме около това, със съгласието 
на нейния ръководител доц. Мила Серафимова, да намалим таксата, тъй като тя все още няма 
кандидати и да я предложим за следващата година като 2500 лв. е годишната такса за редовно 
обучение и 1800 лв. е за задочно обучение. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, заповядайте за мнения, изказвания. 

Доц. д-р Жана Попова: Мисля, че е добре по друг начин да постъпим, когато да обсъждаме 
такава важна тема и тя е колегите от катедрите да имат възможност да чуят обсъжданията които 
такъв съвет взима. Защото в момента нямаше никакво време колегите от катедрите да бъдат 
запознати с този въпрос. Мисля, че имаше проблем и с това тази среща да бъде организирана един 
час преди Факултетния съвет. Съжалявам видях късно съобщението и не можах да присъствам, 

защото имах часове. За мен остава загадка, защо ние редуцираме хонорарите на колегите си, а в 
същото време не се редуцира или може би се редуцира тази такси от 25% към Ректората. Тоест, ако 
няма кандидати колегите се съгласяват да водят занятия без пари или с редукция. Защо никога не 
се редуцира тази такса до Ректората? 

Доц. д-р Светла Станкова: Те реално се намаляват. Като е по-малка сумата съответно с по-
малко коефициенти и тази сума намалява. Процентът е един и същ, но сумата е по-малка. Тя 
пропорционално намалява. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Други изказвания, колеги. Проф. Кирилов, заповядайте. 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Мисля, че можем да изравним таксите на програмите по 
Връзки с обществеността с програмите по Книгоиздаване и по Журналистика. Когато разликата е 100 

лв. по-малка остава впечатление, че те са по-малко важни и съществени и ми се струва, че е по-добре 
да бъдат еднакви като програмите по Книгоиздаване и Журналистика да са на цената на програмата 
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по Връзки с обществеността. Още повече, че много от колегите, които преподават на едните, 
преподават и на другите. Дори има аналогични дисциплини.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, проф. Кирилов. Нашите такси и без друго са 
най-високи в направлението, не мислите ли, че можем да не останем без кандидати? Аз представих 
на магистърския съвет и преглед на таксите на другите магистърски програми в СУ и таксите ни  не 
са ниски.  

Проф. д.н. Венцислав Димов: Прощавайте, аз ясно съм малцинство от неразбралите, но може 
да има и други. Не можах да разбера. Ние правим по изискване редовно и задочно обучение, а до сега 

сме били само задочно. А откога ще тръгне редовното? 

Доц. д.н. Мария Попова: Няма да тръгне. Тръгва само задочното, но ние трябва да предложим 
планове и за редовно, и за задочно обучение. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Не, можем да пуснем и редовно обучение, ако решим. На 
английски език ние предлагаме обучение и в редовна, и в задочна форма. Не е лошо да направим 
поне една програма редовно обучение. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Даже гледах, че има магистърски програми в други факултети 
от пет семестъра. 

Доц. д-р Милена Цветкова: Няма да се запишат на база на емпирични проучвания. 
Направихме едно през пролетта заради МП „Бранд комуникация“, сега и новото. И в двете пише, че 
максимума желание за учене е два семестъра. Самият контингент няма желание за повече. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Имате ли други предложения, колеги? 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Аз само да попитам. Предложението на проф. Кирилов е да 
намалим връзките с обществеността до другите или обратно? 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Да изравним Книгоиздаване и Журналистика до цената на 
Връзки с обществеността. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Аз предлагам обратното. 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Моето предложение е да увеличим, за да се изравним с 
Връзките с обществеността. Не съм склонен да намаляваме цената на ВО.  Просто да признаем, че 
Журналистиката и Книгоиздаването са толкова важни, колкото и Връзките с обществеността.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Тук въпросът не е по важност, става дума за пазар. Вие 

наблюдавате ли какво става? 

Проф. д-р Николай Михайлов: Ние не сме пазарна ситуация, това че са по-малки такси не 
означава, че уважаемите колеги нямат такива качества, напротив. Самата динамика на търсенето 
очевидно вече трета година върви надолу. Не е разумно повишаването на таксите при тази ситуация. 
Ние коментирахме, ако актуализираме програмите, ако се съобразим с тези препоръки, които 
отправят магистрите към нас и видим, че интересът нараства, тогава вече можем да реагираме 
нагоре. В никакъв случай не трябва да се приема, че това е някаква финансова оценка за нашите 
качества.  

Студ. Ива Иванова: Аз имам само един въпрос към доц. Станкова. В момента магистърските 
програми, които са над специалност Връзки с обществеността миналата година на 750 лв. ли са били 
или сега вдигаме таксите? 

Доц. д-р Светлана Станкова: Тези такси са същите от миналата, по-миналата и по- по-
миналата. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова: Това е една практика, която се наложи при МП Връзки с 
обществеността, тъй като имаше години когато имахме по 200 кандидата, от които приемахме 80, 
но тези години отдавна отминаха. По-високата такса е била разумна във времената, когато 
кандидатите за МП са били значително повече от кандидатите ни в другите МП. Сега вече не е така, 
така че таксите могат да се изравнят. Имате ги предложенията, които са внесени. Първото 
предложение на доц. Станкова, след магистърския съвет, който проведохме - да запазим таксите от 
миналата година с такса на новата ни магистърска програма „Бранд и комуникация“ – 650 лв. на 
семестър и с такса на магистърската програма на английски език – 800 лв. за задочно обучение и 

2500 лв. за редовно обучение. Второто предложение е на проф. Кирилов: четирите програми на 
български език да бъдат по 1500 лв. годишна такса и третото предложение ще го формулирате ли , 
проф. Ефремов? За всички програми на български език да бъде 1300 лв. годишна такса.  

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Това не е точно предложение. Аз на магистърски съвет казах, че 
ще подкрепя и изказах мнение, че таксите трябва да останат. Ако това се е приело като предложение, 
го оттеглям. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: В такъв случай имаме две предложения. Първото 
предложение е на доц. Станкова, който е съгласен, моля да гласува. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 

редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 10 
гласували „Против” - 4  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие предложението да бъдат запазени таксите от миналата година. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Второто предложение е на проф. Кирилов - 1500 лв. годишна 
такса за всички магистърски програми на български език. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 

присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 3 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 10  

Факултетният съвет отхвърли предложението. 

По точка седма от дневния ред – Доклади на ръководителите на катедри. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така преминаваме към седма точка – доклади на 
ръководителите на катедри. Най-напред е доклада на проф. Петрова за катедра „Комуникация и 
аудиовизуална продукция“. Доц. Станкова ще докладва. Заповядай те. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Уважаеми колеги, на заседание на нашата катедра от 26.04.2023 
г. (Протокол №12) членовете на катедрата взехме следните решения при кворум 5, списъчен състав 
9, редуцирани 0, присъстващи 8,отсъстващи 1: 

ПРИЕМАНЕ НА ИНДИВИДУАЛНИ ПЛАНОВЕ НА НОВОПРИЕТИ ДОКТОРАНТИ 

Катедрения съвет предлага на Факултетния съвет да приеме индивидуалните планове на 
следните  редовни докторанти: 

‒ Мила Олег Чернева, редовна форма на обучение, зачислена на 01.02.2023 г. със Заповед  

РД 20–194/26.01.2023 г., професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 
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информационни науки, докторска програма Медии и комуникации – Комуникационен мениджмънт 

и маркетинг на съдържание. Тема на дисертационния труд „Функции на гражданска и 

професионална журналистика по теми в сферата на околната среда“. Научен ръководител проф. д-р 

Теодора Радоева Петрова-Иванова. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Мила Чернева. 

‒ Денка Йорданова Данчева, редовна форма на обучение, зачислена на 01.02.2023 г. със 

заповед  РД 20–195/26.01.2023 г., професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 

информационни науки, докторска програма  Медии и комуникации – Публикационни изследвания. 

Тема на дисертационния труд „Мултифункционалност и редизайн на абстрактите в системата на 

научното публикуване: комуникиране, аудитории, ефекти“. Научен ръководител доц. д-р Милена  

Иванова Цветкова.  

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  

гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Денка Данчева. 

‒ Тома Георгиев Николчев, редовна форма на обучение, зачислен на 01.02.2023 г. със 

заповед  РД 20 – 7193 / 26.01.2023 г., професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 

информационни науки, докторска програма Медии и комуникации – Комуникационен мениджмънт 

и маркетинг на съдържанието. Тема на дисертационния труд „Комуникиране на финансовата 

грамотност на младите хора в социалните мрежи – стратегии и инструменти“. Научен ръководител 

доц. д-р Светлана Иванова Станкова. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 

редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Тома Николчев.  
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ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА АКТУАЛИЗИРАНИ УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“  

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри актуализираните и рецензирани 
учебни програми: 

‒ учебна програма за задължителна дисциплина „Български език за чужденци - 1“ разработена  

от ас. Елена Руневска. Програмата се предлага  за ОКС „бакалавър“, специалност „Журналистика“, 

„Връзки с обществеността“, „Комуникационен мениджмънт“, „Книгоиздаване“ – редовно и задочно 

обучение. Учебната програма е рецензирана от доц. д-р Мирена Пацева. 

‒ учебна програма за задължителна дисциплина „Български език за чужденци – 2“ разработена  

от ас. Елена Руневска. Програмата се предлага  за ОКС „бакалавър“, специалност „Журналистика“, 

„Връзки с обществеността“, „Комуникационен мениджмънт“, „Книгоиздаване“ – редовно и задочно 

обучение. Учебната програма е рецензирана от доц. д-р Мирена Пацева 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Тук имаше един въпрос от проф. Ефтимова. Може би трябва 
да уточним, че програмата е рецензирана в катедрата „Български език като чужд“ във Факултета по 

славянски филологии, която катедра ни предлага и специалиста. Нали така?  

Доц. д-р Светлана Станкова: Така е. Ние имаме такава практика в нашата катедра, тъй като 
специалността ни е интердисциплинарна. Съответно стопанските дисциплини се рецензират в 
Стопански факултет, юридическите в Юридическия факултет, за това сме насочили тази програма 
към катедра „Български език като чужд“. 

Доц. д-р Мария Попова: А не е ли рецензирана първо от проф. Ефтимова и след това е насочена 
към този факултет? Аз така разбрах от нейния имейл. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Според мен стана неволен дублаж, но е факт, че тази програма с 
това заглавие е рецензирана във Факултета по славянски филологии. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И то многократно, както разбрахме, тъй като се чете от много 
време. Все пак, мисля че колегата може да се съобрази с препоръките, ако проф. Ефтимова е написала 

свои препоръки в рецензията.  

Доц. д-р Светлана Станкова: Колегата е утвърден специалист. Аз имам обратната връзка от 
студентите. Особено студентите от Украйна. Тя работеше много активно с тях и в това трудно време 
от миналата година. Нямам съмнение в качеството нито в преподаването, нито на програмата, нито 
в експертизата на рецензента. Но, разбира се, една програма е отворена и да, ако тези препоръки са 
налични спокойно можем да ги изпратим за допълване. Програмите се актуализират непрекъснато.  

Проф. д.н. Венцислав Димов: Аз не можах да  разбера, все пак, писмото на колегата. Аз го 
разбрах като апели към нашата етика ли е. Нейния труд положен ли е? Взето ли е под внимание? Не 
ми е много ясно и съответно съм затруднен.   

Доц. д-р Светлана Станкова: Аз пак казвам, че ние отдавна имаме тази практика програмите, 
които не са в нашето направление да ги насочваме за рецензиране към катедрите и факултетите, 

откъдето произлизат. Тук, някакво неволно дублиране се е получило.  

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Как е станало това, че и тя и тя е рецензент? Аз останах с 
впечатление, че е имало две рецензии и единият рецензент е бил по-критичен.  

Доц. д-р Светлана Станкова: Напълно е възможно да се създава такова впечатление. Нямам 
идея защо създава такова впечатление. 

Проф. д-р Грета Дерменджиева: Всъщност, защо е възложено на проф. Ефтимова да прави 
рецензия и на още един друг човек? 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: В момента става така, че авторът на програмата да погледне 
нейните препоръки и забележки. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Това със сигурност, но понеже и двете ги няма, за да изясним 
как се е стигнало до дублажа, а аз не мога да отговоря, защото не съм наясно.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Нормално е колегата да се съобрази с препоръките на проф. 
Ефтимова, която си е дала труда да прочете програмите и да даде своите препоръки за тях.  
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Доц. д-р Светлана Станкова: Стига да получим тази рецензия ще направим необходимото да 
поискаме допълнение.  

Проф. д-р Грета Дерменджиева: В такъв случай, ако двете рецензии не си противоречат, няма 
лошо да се съобрази авторката на програмата с тях.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, други изказвания. Ако няма, да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 

редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 13 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 1  

Факултетният съвет одобри актуализираните и рецензирани учебни програми.  

Доц. д-р Жана Попова: Аз само искам да кажа, че нищо не разбирам от български език за 
чужденци и не разбирам, защо ние го гласуваме тук при нас. И това е и с икономическите дисциплини 
имам същия проблем. Това, че нашата програма е интердисциплинарна за мен създава проблем. 
Тогава може би е редно да имаме един рецензент, който да говори за нас, какво би било полезно това, 
защото те и международните студенти изчезнаха. Останаха само нашите бесарабски българи, това 

също е голям проблем за нас като преподаващи. Но това е такъв казус, който показва, че ние 
превръщаме в абсолютна формалност тези рецензии и актуализации.   

Проф. д-р Веселина Вълканова: Е, от катедрите зависи дали това ще е формалност. Надявам 
се да не е формалност, надявам се да гледаме съдържанията на курсовете и да няма дублиране на 
съдържания, с което най-често са свързани оплакванията на студентите. 

Доц. д-р Жана Попова: Професор пише програма и ние казваме, че няма значение. Това 
направихме, просто казвам, че не разбирам нищо от български език за чужденци.  

Доц. д-р Светлана Станкова: Защо да няма значение, напротив, две рецензии са по-добре от 
една. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря. Гласувано е. Преминаваме към докладите на 

катедра „Радио и телевизия“. Проф. Димов, заповядайте. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Това е доклад въз основа на заседание проведено на 25.04.2023 
г. (Протокол № 8) членовете на катедра „Радио и телевизия“ при кворум 5, списъчен състав 8, 
редуцирани 0, присъстващи 7, отсъстващи 1, взеха следните решения: 

ПРЕДЛОЖЕНИЕ ЗА ЗАЧИСЛЯВАНЕ ЗА ДОКТОРАНТУРА НА САМОСТОЯТЕЛНА ПОДГОТОВКА 

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да зачисли ас. Диляна Гергова 
Кирковска за докторантура на самостоятелна подготовка по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и комуникации 
(Радио- и телевизионна комуникация). Катедра „Радио и телевизия“ предлага за научен ръководител 
проф. дсн Снежана Попова. Тема на дисертационния труд „Радио- и телевизионните организации 
като творчески предприятия“. На основание чл. 24 (10) от ПУРПНСЗАД в Софийски университет „Св. 

Климент Охридски“ разходите за обучение на докторантите, приети в самостоятелна форма на 
обучение, които работят по основно трудово правоотношение със СУ „Св. Климент Охридски“, се 
заплащат от приемащото основно звено. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
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гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет зачисли ас. Диляна Кирковска в докторантура на самостоятелна 
подготовка. 

ПРИЕМАНЕ НА ИНДИВИДУАЛЕН ПЛАН НА НОВОЗАЧИСЛЕН ДОКТОРАНТ 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Катедрата предлага да бъде приет индивидуалният учебен 
план, анотацията и разширения план на дисертационния труд на редовния докторант Лора Станчева 

Търколева, зачислена на 01.02.2023 г. със Заповед № РД 20-192/26.01.2023 г. със срок до 01.02.2026 
г. по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и информационни науки, докторска 
програма Медии и комуникации – Електронни медии. Тема на дисертационния труд „Трансформации 
на разбиранията за смешно и комично в предаванията на БНР (изследване на случаи от историята и 
съвремието). Научен ръководител доц. д.н. Вяра Ангелова. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 

гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Лора Търколева.  

ЗАЯВЛЕНИЕ ЗА ДЪЛГОСРОЧЕН ПЛАТЕН ГОДИШЕН ОТПУСК 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да уважи 
заявлението на доц. д-р Орлин Спасов за ползване на платен годишен отпуск от 10 май до 26 
септември 2023 г. В часовете по дисциплината „Медийни и комуникационни изследвания“ в 
специалност „Журналистика“, редовно обучение, за текущия семестър с решение на катедрата го 
замества проф. д.н. Венцислав Димов заедно с екип от гост-лектори. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Тук екип от гост-лектори, кои имате предвид? Хонорувани 
преподаватели? 

 Проф. д.н. Венцислав Димов: Не, преподаватели от катедрата. Те са на щат и ще се редуват 
по темите. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Обърквате ни като пишете екип от гост-лектори ние си 
представяме гост-преподаватели. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Ние се разбрахме, че един трябва да води и аз поех тази роля. 

Доц. д-р Милена Цветкова: Екип от преподаватели. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 

присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
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Факултетният съвет прие заявлението на доц. д-р Орлин Спасов за ползване на платен 
годишен отпуск от 10 май до 26 септември 2023 г. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря, проф. Димов. Сега катедра „История и теория на 
журналистиката“. Проф. Кирилов, заповядайте. 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Благодаря за думата. Колеги, моят доклад единствено е 
свързан с промяна в една от магистърските програмите „Журналистика и медии“.  

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА ПРОМЕНИ В УЧЕБЕН ПЛАН В ОКС „МАГИСТЪР“ 

На свое заседание от 26.04.2023 г. (Протокол № 9) членовете на катедра „История и теория на 

журналистиката“ при кворум 4, списъчен състав 6, редуцирани 1, присъстващи 5, отсъстващи 1, взе 
решение: предлага на Факултетния съвет да бъдат направени следните промени в учебния план на 
ОКС „магистър“, специалност „Журналистика“, МП „Журналистика и медии“, задочно обучение: 

‒ отпада задължителната дисциплина “Радиоформати“ в I курс, I семестър, с хорариум 20/0, 

кредити 3, форма на заключителен контрол „изпит“. Промяната влиза в сила от учебната 2023/2024 

г. (за випуск 2023/2024 и всички следващи) 

‒ въвежда се нова задължителна дисциплина “Радиожанрове“ в I курс, I семестър, с хорариум 

20/0, кредити 3, форма на заключителен контрол „изпит“. Промяната влиза в сила от учебната 

2023/2024 г. (за випуск 2023/2024 и всички следващи). Дисциплината ще се води от доц. д-р Жана 

Попова.  

‒ отпада избираемата дисциплина “Радиожанрове“ във II курс, III семестър, с хорариум 10/10, 

кредити 2, форма на заключителен контрол „текуща оценка“. Промяната влиза в сила от учебната 

2023/2024 г. (за випуск 2023/2024 и всички следващи) 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Имате ли достатъчно избираеми дисциплини? 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Да, има. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 

отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие промените в учебния план. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“. Проф. 
Ефремов. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Здравейте, колеги, на свое заседание от 02.05.2023 г. (Протокол 
№ 9) членовете на катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“ при кворум 7, списъчен състав 13, 
редуцирани 2, присъстващи 10, отсъстващи 3, взеха следните решения: 

ПРИЕМАНЕ НА ИНДИВИДУАЛНИ ПЛАНОВЕ НА НОВОЗАЧИСЛЕНИ ДОКТОРАНТИ 

Катедрения съвет предлага на Факултетния съвет да приеме индивидуалния план, анотацията 
и разширения план на дисертационния труд на следните редовни докторанти: 

‒ Даниела Стоянова Статулова, зачислена на 01.02.2023 г. със Заповед № РД 20-
190/26.01.2023 г. със срок до 01.02.2026 г. по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и комуникации – Медиен език и 
стил. Тема на дисертационния труд „Модели на адаптация на митове, легенди и приказки: ролята на 
авторизирането и редактирането“. Научен ръководител проф. д.н. Андреана Ефтимова.  

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 
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След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Даниела Статулова. 

‒ Митьо Маринов Митев, зачислен на 01.02.2023 г. със Заповед № РД 20-191/01.02.2023 г. със 
срок до 01.02.2026 г. по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 
информационни науки, докторска програма Медии и комуникации – Пресжурналистика. Тема на 
дисертационния труд „Рисковете от виртуализация на журналистиката. Ролята на изкуствения 
интелект“. Научен ръководител доц. Георги Лозанов. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 

отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Митьо Маринов. 

ОБЯВЯВАНЕ НА КОНКУРСИ ЗА АКАДЕМИЧНИ ДЛЪЖНОСТИ 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да бъде обявен 
конкурс за „асистент“ по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 
информационни науки (Журналистически жанрове) на свободна щатна бройка към катедра 
„Пресжурналистика и книгоиздаване“, с учебна натовареност 346 часа  упражнения.  Конкурсът не е 

планиран и е със срок 2 месеца. Прилага се справка за учебната натовареност. Изискване към 
кандидатите – пет години практически опит в медия. 

Проф.Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет взе решение да бъде обявен конкурс за „асистент“ по професионално 
направление 3.5. Обществени комуникации и информационни науки (Журналистически 
жанрове) на свободна щатна бройка. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА ПРОМЕНИ В УЧЕБЕН ПЛАН В ОКС „МАГИСТЪР“ 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да бъдат 
направени следните промени в учебния план на ОКС „магистър“, специалност „Книгоиздаване“, МП 
„Традиционно и дигитално публикуване“, задочно обучение: 
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‒ отпада избираемата дисциплина “Книгата като игра“ в I курс, II семестър, с хорариум 20/0, 

кредити 4, форма на заключителен контрол „текуща оценка“. Промяната влиза в сила от учебната 

2023/2024 г. (за випуск 2023/2024 и всички следващи) 

‒ въвежда се нова избираема дисциплина “Типология на книгата“ в I курс, II семестър, с 

хорариум 20/0, кредити 4, форма на заключителен контрол „текуща оценка“. Промяната влиза в сила 

от учебната 2023/2024 г. (за випуск 2023/2024 и всички следващи).  

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 

присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие промените в учебния план. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА АКТУАЛИЗИРАНИ УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“   

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри: 

‒ учебна програма за задължителна дисциплина „Съвременна българска литература“, 
разработена  от гл. ас. д-р Кристина Йорданова. Програмата се предлага за ОКС „бакалавър“, 

специалност „Книгоиздаване“. Учебната програма е рецензирана от ас. д-р Виктория Бисерова. 

‒ учебна програма за задължителна дисциплина „Съвременна чуждестранна литература“, 
разработена  от доц. д-р Камелия Спасова. Програмата се предлага за ОКС „бакалавър“, специалност 
„Книгоиздаване“. Учебната програма е рецензирана от ас. д-р Виктория Бисерова. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 

гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет одобри актуализираните програми в ОКС „бакалавър“. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА АКТУАЛИЗИРАНИ УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „МАГИСТЪР“   

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри: 

‒ учебна програма за избираема дисциплина „Стратегии и визуализация на медиите“, 
разработена докторант Йотка Панчева. Програмата се предлага за ОКС „магистър“, МП „Медиен 
дизайн“. Учебната програма е рецензирана от гл. ас. д-р Мая Стоянова. 

‒ учебна програма за задължителна дисциплина „Управление на издателската  дейност“, 
разработена проф. д.н. Валери Стефанов. Програмата се предлага за ОКС „магистър“, МП 
„Традиционно и дигитално публикуване“. Учебната програма е рецензирана от ас. д-р Виктория 

Бисерова. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
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отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет одобри актуализираните програми в ОКС „магистър“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Катедра „Комуникация, връзки с обществеността и реклама“. 
Проф. Михайлов, заповядайте. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Благодаря Ви, проф.Вълканова. Уважаеми колеги, на Вашето 

внимание ще представя за одобрение индивидуални планове на редовни докторанти. На свое 
заседание от 02 май 2023 г. (Протокол №14) членовете на катедра „Комуникация, връзки с 
обществеността и реклама“ при кворум 5, списъчен състав 7, редуцирани 0, присъстващи 7, 
отсъстващи 0, взеха следните решения: 

ПРИЕМАНЕ НА ИНДИВИДУАЛНИ ПЛАНОВЕ НА НОВОЗАЧИСЛЕНИ ДОКТОРАНТИ 

‒ Константина Димитрова Меднева, докторант на самостоятелна подготовка, по 
професионално направление 3.5. ОКИН докторска програма (Медии и комуникации – Връзки с 
обществеността и комуникационно въздействие) с научен ръководител доц. д-р Дияна Петкова, с 
тема на дисертационния труд „Публична комуникация на държавни институции срещу 
дезинформацията в условия на пандемия“. 

Проф.Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Константина Меднева. 

‒ Сергей Руменов Тодоров, редовна форма на обучение, по професионално направление 3.5. 

ОКИН докторска програма (Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие) с научен ръководител доц. д-р Дияна Петкова, с тема на дисертационния труд 
„Дигитална гражданска култура и комуникационно въздействие върху институции - анализ на 
влиянието на граждански групи в социалните медии“. 

Проф.Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 

гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Сергей Тодоров. 

‒ Рая Цанкова Дренски, редовна форма на обучение, по професионално направление 3.5. ОКИН 
докторска програма (Медии и комуникации – Интегрирани маркетингови комуникации) с научен 
ръководител доц. д-р Дияна Петкова, с тема на дисертационния труд „Изграждане на  бранд имидж 
в интеркултурната среда“. 

Проф.Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 
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След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Рая Дренски. 

‒ Мирела Иванова Спасова, редовна форма на обучение, по професионално направление 3.5. 
ОКИН докторска програма (Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие) с научен ръководител доц. д-р Мила Серафимова, с тема на дисертационния труд 
„Комуникационни стратегии и модели в сектора на земеделието“.  

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 

гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Мирела Спасова. 

‒ Мария Радева Маркова, редовна форма на обучение, по професионално направление 3.5. 
ОКИН докторска програма (Медии и комуникации – Интегрирани маркетингови комуникации) с 
научен ръководител проф. д-р Николай Михайлов, с тема на дисертационния труд „Интегрирани 
маркетингови комуникации в социалните мрежи – създаване на съдържание и социални аспекти“. 

Доц. д-р Милена Цветкова: Подзаглавието не е ясно. Създаване на съдържание и социален 
аспект на какво? 

Проф. д-р Грета Дерменджиева: Размени ги. Социални аспекти и създаване на съдържание.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колегите предлагат да конкретизирате подзаглавието. 

Проф. Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 23 
присъстващи  - 14 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 4 
гласували „За” - 14 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие индивидуалния план на Мария Маркова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Тъй като сме на темата: да напомня, че следващата седмица 
са кандидатдокторантските изпити за допълнителния прием. Писменият изпит е на 16 май, а устният 
на 18 май. Моля, комисиите, които имат кандидати, допуснати до устен изпит, да определят график, 
по който те да се явят. Ще гласуваме новоприетите докторанти на последното заседание за тази 
година на 15 юни. Това е последното заседание на Факултетния съвет за тази академична година. 
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Мандатът на нашия Факултетен съвет изтича и това е предпоследното заседание, предстои да 
изберем нов Факултетен съвет на следващото Общо събрание. 

По точка осма от дневния ред – Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: С това приключихме и тачи тока – доклади на ръководителите 
на катедри и преминаваме към осма точка – разни. Заповядайте, колеги. Петър Желев, председател 
на Студентския съвет. 

Студ. Петър Желев: Напомням, че днес в полунощ изтича срокът за акредитиране на студенти 
в конкурса „Студен на годината“. Има два варианта – първият е като студентът сам се предлага и 

описва постиженията и обяснява мотивите си, а другият вариант, когато друг го номинира като в 
случая се дават имена, факултетен номер. Организаторите се свързват с него, за да разберат дали той 
приема кандидатурата. Ако имате някой предвид, на сайта на Студентски съвет до полунощ можете 
да го номинирате. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Самата гала е на 25 май от 19:00 часа в Софийския 
университет. Да подкрепим нашите студенти, защото имаме силни номинации за студент и 
докторант на годината. Други изказвания, колеги, за точка разни? 

Доц. д-р Жана Попова: Дали може на следващото заседание да обърнем малко повече 
внимание на медийните профили, защото в момента в задочно обучение обучаваме един човек в 
профил „радио“ и до петима души максимум в профил „телевизия“.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Как точно да обърнем внимание? 

Доц. д-р Жана Попова: Да бъде точка от дневния ред. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Добре ще го включим, само че трябва да подготвите някакъв 
доклад или предложение. Ние и сега можем да го обсъдим. 

Доц. д-р Жана Попова: И другото е с редовно обучение същото се получава такъв профил 
„радио“. Няма никаква сметка всички да се профил „телевизия“ формално, да са профил „онлайн 
журналистика“ формално, а да няма профил „радио“. Това е нещо много остаряло според мен.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Можем да направим промени в учебен план. Ние вече правим 
неколкократно правим актуализации. Но според мен трябва да уважаваме избора на студентите, 
защото тези модули са избираеми, ако не по първо желание, то по второ желание да уважаваме 
техния избор. Да не става напълно административно, това е моето предложение. „ 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Имаме един публичен семинар, на който искам да Ви поканя. 
Той е утре от 18:00 часа в нашата Алма Магна на тема „Изкуственият интелект в контекста на 
журналистиката и медиите“. Лектори са: доц. д-р Марияна Тодорова – БАН и Никола Толечки – IT 
специалист, Георги Караманев – журналист и IT специалист. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. Получихме поканата Ви още преди седмица, 
има я на сайта, има я във фейсбук групите, така че успех на събитието. 

 

Проф. Вълканова закри заседанието. 

Декан на ФЖМК: 
проф. д-р Веселина Вълканова 

 

Водил протокола:  
Мариела Николова 


